

2023

CHAPTER 16

CHAPITRE 16

**An Act to Amend the
Legislative Assembly Act**

**Loi modifiant la
Loi sur l'Assemblée législative**

Assented to June 16, 2023

Sanctionnée le 16 juin 2023

His Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 *Subsection 3(4) of the Legislative Assembly Act, chapter 116 of the Revised Statutes, 2014, is repealed and the following is substituted:*

1 *Le paragraphe 3(4) de la Loi sur l'Assemblée législative, chapitre 116 des Lois révisées de 2014, est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

3(4) Subject to subsections (3), (5) and (6), a provincial general election shall be held on the third Monday in October in the fourth calendar year following the ordinary polling day for the most recently held provincial general election.

3(4) Sous réserve des paragraphes (3), (5) et (6), des élections générales provinciales sont tenues le troisième lundi d'octobre de la quatrième année civile qui suit le jour ordinaire du scrutin des élections générales provinciales les plus récentes.

KING'S PRINTER FOR NEW BRUNSWICK © IMPRIMEUR DU ROI POUR LE NOUVEAU-BRUNSWICK

All rights reserved/Tous droits réservés